
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 30. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

Samrådsspørgsmål AE
Mener ministeren, at den foreslåede SU-reform er forenelig med fremdriftsre-
formen, hvis de studerende bliver nødt til at arbejde mere ved siden af studiet,
hvis de ikke ønsker at optage lån, og dermed risikerer at komme bagud på
studiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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